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Schoolfruitactie  -  Uitbreiding naar jeugdcentra

Bij de bespreking van de beleidsbrief Landbouw en Visserij 2016-2017  in de commissie 
Landbouw van het Vlaams Parlement op 9 november 2016 stelde ik aan de minister een 
vraag over de schoolfruitactie waarvan jeugdcentra -  waar leerlingen een dag of 
meerdere dagen verblijven -  geen gebruik kunnen maken omdat ze geen school zijn. 

De minister antwoordde: “Mijnheer De Meyer, u stelt een terechte vraag. De kinderen 
gaan op bos- of zeeklassen, maar krijgen daar geen fruit. We hebben dat laten nagaan, 
maar blijkbaar past dat ook niet binnen de Europese context. Europa laat dat niet toe. 
We zullen nog eens aandringen of dit toch niet op een of andere manier kan worden 
toegelaten. Europa heeft echt afgebakend dat het voor scholen moet zijn. Ze zijn nogal 
strikt in het interpreteren van de definitie. We zullen zien of we de diensten toch niet 
kunnen overtuigen, want het is een terechte vraag.”

Is er ondertussen al nieuws van Europa of de regelgeving betreffende de schoolfruitactie 
kan uitgebreid worden naar jeugdcentra, waar de leerlingen één of meerdere dagen 
verblijven?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 632 van 4 september 2018
van JOS DE MEYER

De Europese regelgeving geeft een zeer strikte definitie van wie de begunstigde van steun 
in het kader van het schoolprogramma mag zijn. De Commissie lijkt niet geneigd om de 
regelgeving van het huidige schoolprogramma aan te passen gedurende de periode waarin 
het programma loopt. 

Wanneer de Commissie de lidstaten om input vraagt voor haar nieuw schoolprogramma, 
zullen we uw terechte bezorgdheid meenemen en overmaken in onze adviezen aan de 
Commissie.


